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جامعهمسئولان می گویند

 صعود 59 پله ای ایران 
در شاخص نوآوری

محمدی – ستاری معاون علمی رئیس جمهور که 
کمتر در حاشیه هیئت دولت به میان خبرنگاران 
می آید روز گذشته در جمع نمایندگان رسانه 
حاضر شد و در خصوص شاخص نــوآوری کشور 
اظهار کرد: به ما اعلام شد که امسال ما در شاخص 
نوآوری ۴ رتبه بهبود داشتیم. در ابتدای دولت 
رتبه ما ۱۲۰ بود؛ اما هم اکنون این رتبه به ۶۱ 
کاهش پیدا کرده است.وی ادامه داد: امسال، 
پنجمین سالی است که ما کاهش رتبه داریم و این 
نتیجه کار دانشگاه ها، سیستم اقتصادی کشور، 
مراکز نوآوری، شرکت های دانش بنیان، استارت 

آپ ها و سرمایه گذاران است.

نتایج نظرسنجی ایسپا مشخص کرد 

چه عاملی در انتخاب و خرید 
مواد غذایی موثر است؟

مرکز افکارسنجی دانشجویان ایران)ایسپا( در 
تازه ترین نظرسنجی خود به این موضوع پرداخته 
که مردم چه عواملی را در خرید لحاظ می کنند؟ 
  براساس نتایج نظرسنجی ملی این مرکز، که در 
روزهــای اخیر به صورت تلفنی با جامعه آماری 
شهروندان کل کشور )اعم از شهر و روستا( انجام 
شده است، از پاسخ گویان پرسیده شده:»معمولا 
در انتخاب و خرید مواد غذایی چه عواملی در 

تصمیم گیری تان موثر هستند؟«
نتایج این پاسخ ها به این شکل بوده است: 

78/7 درصد کیفیت خوب
5۴/۱ درصد قیمت مناسب

9/۱ درصد خوشنامی کالا
3/۶ درصد جذابیت و ظاهر کالا

۲/۴ درصد تبلیغات
۱/۶ درصد دسترسی آسان به کالا

محمد جواد رنجبر- برخی باندهای قاچاق کودکان به 
اورژانس اجتماعی که قصد کمک و جمع آوری کودکان 
خیابانی را دارند، حمله می کنند. این خبر را دیروز معاون 
امور اجتماعی سازمان بهزیستی کشور به خراسان داد: 
متأسفانه باندهای قاچاق کودکان خیابانی با قمه به برخی 
از نیروهای اورژانس اجتماعی و نیروهای فعال در این 
حوزه حمله ور شدند که این موضوع هم اکنون در دست 

بررسی نیروی انتظامی است. 
ــاره به حمله برخی از  حبیب ا... مسعودی فرید با اش
باندهای قاچاق کــودک به سازمان های مــردم نهاد و 
ســازمــان هــای فعال درخــصــوص جــمــع آوری و سامان 
دهی کودکان خیابانی افزود: در چند مرحله این باندها 
به اورژانـــس اجتماعی و سازمان هــای فعال در حوزه 
جمع آوری کودکان خیابانی حمله ور شدند که در ادامه 
قرار بر این شد که فرایند جمع آوری کودکان خیابانی با 
همراهی نیروی انتظامی انجام گیرد.وی اظهار کرد: 
کودکان خیابانی و کودکان کار موضوعی چند وجهی 
و پیچیده است. بخشی از این کودکان ایرانی و بخش 

بیشتری غیر ایرانی هستند و باندهایی این 
کودکان را استثمار می کنند.معاون امور 
اجتماعی سازمان بهزیستی گفت: در آخرین 
پذیرش کــودکــان خیابانی در تــهــران، 8۲ 
درصد آنان غیرایرانی بودند و مشخص شد 
تعدادی از آنان به صورت غیر قانونی از مرز 

وارد شده اند.وی با بیان این که بیش از ۶۰ درصد این 
کودکان دارای سن 7 تا ۱۲ سال هستند، افــزود: این 
بچه ها که نمی توانند به تنهایی از مرز عبور کنند و افرادی 
این بچه ها را وارد کشور می کنند.مسعودی فرید ادامه 
داد: باندهایی بچه ها را با قیمت روزانه 3۰ هزار تومان 
از خانواده های آنان اجاره می کنند؛ در حالی که درآمد 
این بچه ها روزانه ۱۲۰ هزار تومان است. این باندها، 
این کودکان را مورد استثمار قرار می دهند و مراقب این 
بچه ها هستند و نمی گذارند سازمان های مردم نهاد 
سراغ این بچه ها بروند.وی با اشاره به برگزاری جلساتی 
در استانداری درخصوص موضوع کودکان خیابانی، 
گفت: مقرر شده نیروی انتظامی به این موضوع ورود 
کند و آن را پوشش دهد.معاون امور اجتماعی سازمان 
بهزیستی افزود: هنگامی که کودکان خیابانی جمع آوری 
می شوند، بر اساس نتیجه بررسی وضع کودک و خانواده 
او، نوع مداخله را طراحی و اجرا می کنیم؛ با این هدف که 
کودک مجبور به کار نشود. فرایندها برای کودکان ایرانی 
و غیرایرانی متفاوت است. از خانواده کودکان ایرانی تعهد 
گرفته می شود و کودکان غیر ایرانی نیز به اداره 
اتباع معرفی می شوند.وی گفت: از ۲۲ خرداد 
امسال تاکنون ۲۶۰ کودک خیابانی در تهران 
جمع آوری شده که 8۲ درصد آنان غیر ایرانی و 
95 درصد از کودکان غیر ایرانی، افغانستانی و 

5 درصد دیگر پاکستانی بوده اند.

هادی محمدی – روز گذشته کریمی قدوسی از نمایندگان مشهد در 
مجلس شورای اسلامی فهرستی منتشر کرد که در آن ادعا شد برخی 
افراد مسئول تابعیت دوگانه یا گرین کارت دارند که از جمله این افراد 
سعید نمکی وزیر بهداشت و درمان بود . نمکی نیز در حاشیه نشست 
هیئت دولت از فرصت حضور خبرنگاران استفاده کرد و ضمن کذب 
محض خواندن ادعای دوتابعیتی بودنش ، اظهار کرد: نفس کشیدن 
در این سرزمین را به تابعیت های مختلف ترجیح می دهم اما اگر تقارن 
این حرف ها را با برخی از بحث های مطرح شده کنار هم بگذارید متوجه 
می شوید این افــراد هدفی جز تخریب دولت ندارند.وی افــزود : آن 
قدر کار های روی زمین مانده در زمینه بهداشت، درمان و دارو داریم 
که واقعاً صلاح نمی دانیم که به این رانش ها و کشش ها تن بدهیم و 
بخواهیم با این امواج حرکت کنیم. این مسئله هم برای بنده و هم برای 
دوستان کذب محض است.وزیر بهداشت در این زمینه شوخی جالبی 
هم داشت و گفت : قبل از انقلاب که دانشجو بودم همه قبل از عید 
می گفتند به فرانسه یا انگلیس سفر می کنیم، من هم که بچه کاشان 
بودم به مزاح می گفتم می روم کاشنگتن سیتی. احتمالا این نماینده 

خبرهای آن دوران را یادش است.

ماجرای مفقود شدن ارز تجهیزات پزشکی 	 
نمکی در بخش دیگری از سخنان خود در پاسخ به سوال گم شدن ارز 
۴۲۰۰ تومانی در وزارتخانه بهداشت گفت: وقتی به وزارت بهداشت 
رفتم رئیس جمهور یکی از تکالیفی که از بنده درخواست کرد این بود که 
گردش های مالی وزارت بهداشت را شفاف سازی کنم. درباره ارز دارو و 
تجهیزات به هر حال عدم شفافیت هایی بوده و همان طور که بنده گفتم 
حدود یک میلیارد و 3۰۰ میلیون یورو ارز تجهیزات پزشکی که در سال 
97 تخصیص یافته بود، شفاف نبود و ما برای شفاف سازی این که چه 
کسانی این مبلغ را دریافت و چه چیزهایی وارد کردند و چه میزان از این 
دارو ها را به مراکز دولتی و غیردولتی برده اند؟ هیئتی متشکل از پنج 
گروه را تعیین کردیم که چهار ماه روی این مسائل کار کردند و اکنون 
نتایجی در این باره به دست آمده است که برای شفاف سازی آن حتما به 

مردم گزارشی ارائه خواهم کرد.

سرپرست آموزش و پرورش وعده داد

افزایش 4۰۰ تا ۶۰۰ هزار 
تومان حقوق معلمان از شهریور

سرپرست آمـــوزش و پـــرورش گفت: بــا اعتبار 
 دو هزار میلیارد تومانی که برای اجــرای طرح 
رتبه بندی در نظر گرفته شــده اســت افزایش 
حقوق معلمان در احکام حقوقی آنان از شهریور 
اعمال می شود. به گزارش مهر، حسینی افزود: 
با اجرای این طرح ۴۰۰ تا ۶۰۰ هزار تومان به 
دریافتی معلمان افزوده خواهد شد.وی با اشاره 
به این که این طرح شامل همه معلمان خواهد 
شد، گفت: با اعتبار دو هزار میلیارد تومانی که 
برای اجرای طرح رتبه بندی در نظر گرفته شده 
است افزایش حقوق معلمان در احکام حقوقی 

آنان از شهریور اعمال می شود. 

 انتقاد دادستان کل کشور
  از دولت درباره مراکز

 ترک اعتیاد 
ــرد: بخشی از  دادســتــان کــل کشور تصریح ک
مشکلات ما در برخورد با معتادان متجاهر این 
است که دولت برای تاسیس مراکز ترک اعتیاد 
اقدامات لازم را نداشته است. به گزارش روابط 
عمومی دادستانی کل کشور، منتظری یادآور 
شد: ما به عنوان دستگاه قضایی همیشه قدردان 
زحمات دستگاه های زحمت کش هستیم و در این 
جا هم لازم است که مجدد از زحمات و تلاش های 
نیروی انتظامی در امر مبارزه با مواد مخدر تشکر 
کنم. اگرچه ستاد مبارزه با مواد مخدر هم بسیار 
پرتلاش هستند و توفیقات خوبی داشتند اما به 
نظرم لازم است که اقدامات و تلاش های این 
ستاد دو چندان شود تا نتایج دلخواه به دست آید.

رئیس پلیس راهور ناجا خبر داد:

 توقیف خودروهای لاکچری
 با پلاک  رند 

رئیس پلیس راهور ناجا با تاکید بر این که هیچ 
چیزی به اسم خرید و فروش پلاک رند نداریم، 
از توقیف خودروهای لاکچری با پلاک  رند خبر 
ــردار سید کمال هادیانفر در گفت وگو با  داد.س
مهر افزود: پلاک رند کاملًا شانسی است و کسی 
نمی تواند پارتی بــازی کند و با قاطعیت اعلام 
می کنم که هیچ چیزی به اسم خرید و فروش پلاک 
رند نداریم.وی در پاسخ به این سوال که چند روزی 
است عکس هایی از خودروهای لاکچری با پلاک 
رند در فضای مجازی منتشر می شود که این امر با 
گفته شما در تناقض است، آیا این عکس ها جعلی 
بوده و ما خودروی لاکچری با پلاک رند نداریم، 
پاسخ داد: منکر این موضوع نمی شوم ولی این 
مــوارد در گذشته اتفاق افتاده که البته تخلف 
محسوب می شود.  رئیس پلیس راهور ناجا افزود: 
شخصاً این موارد را بررسی و کنترل می کنم و قرار 

است با این خودروها برخورد کنیم.

 قمه کشی باندهای قاچاق کودکان
روی اورژانس اجتماعی

 معاون سازمان بهزیستی در گفت وگو با خراسان

 از مافیای کودکان کار می گوید

وزیر بهداشت: 

به جای واشنگتن سیتی به 
کاشنگتن سیتی می رفتم!

ایجاد ارتباط اینترنتی میان همه مدارس تا پایان امسال  

ارتباطات  وزیــر  گذشته،  هفته   – محمدی 
سرپرست  بــا  الکامپ  نمایشگاه  حاشیه  در 
وزارت آمــوزش و پــرورش تفاهم نامه ای برای 
هوشمندی مدارس به امضا رساند. پس از آن 
در شبکه های اجتماعی انتقاداتی به او وارد شد 
که چطور این تفاهم را امضا کرده و این قول را 
برای هوشمندسازی مدارس داده در حالی که 
هنوز بخشی از مدارس کپری هستند و امکانات 
اولیه ندارند. روز گذشته آذری جهرمی به این 
انتقادات پاسخ داد و گفت : ما طبق توافق نامه 
ای که با وزارت آموزش و پرورش امضا کردیم 
سه لایه برای هوشمندسازی درنظر گرفتیم؛ 
بخشی موضوع ارتباطات مدارس است، دوم 
اقدامات لازم برای خدمات هوشمندسازی 

و سوم تجهیز مــدارس اســت. مسئولیت  همه 
و بخش خصوصی  دستگاه ها مشخص شده 
ــوزه همکاری خواهد کــرد و ما  هم در ایــن ح
ارتباط تمامی مدارس ولو همان مدارس کپری 
را تا پایان سال برقرار می کنیم، البته بحث 
تجهیز مــدارس هم صحبت درستی است اما 
نمی توانیم در این حوزه تا تجهیز مدارس دست 

روی دست بگذاریم.

از بیت کوین چه خبر؟	 
وی همچنین  درباره امکان قانونی شدن بیت 
کوین در کشور گفت: در دولت در این خصوص 
صحبت کردیم تا تصمیمی اتخاذ شود که البته 

در این جلسه به نتیجه نرسیدیم.

خبر


